
Skolebestyrelsesmøde 

27. september 2023 kl. 17.00 – 19.30 

Deltagere: Anja, Nanna, Betina, Zubaidah, Søren KC og Søren L, Sarah 

Ikke deltagende: Thomas B 

Dagsorden: 

1. Orientering Økonomi inkl. Strukturelle tiltag budget, bilag. Søren KC 
a. Orientering og drøftelse 
b. Søren orienterer bestyrelsen om, at de to 5.klasser bliver slået sammen fra uge 

43. 

Processen omkring dette blev meldt ud. 

2. Elevrådet: 

Klasserne ønsker sig en reparation/ bedre eller nyere lydanlæg i klasserne.  

Elevrådet ønsker også, at der skal aflives nogle ring i den nye ringestruktur. Dette ønsker 
Søren, at Zubaidah tager med i elevrådet. Der spørges også til reglen om brug af computere i 
frikvartererne.  

3. Evaluering skolefest, Søren L: 

Generelt en god eftermiddag og aften. Hyggeligt, afslappende og godt! 

Bestyrelsen skal være ude i bedre tid. Der skal være mere info på indbydelsen til især de 
forældre, der skal sælge noget. Gerne inden sommerferien! 

Der er ønsker om følgende til næste år: Thomas og KBA ville lave nogle flere grille.  

Der ønskes også tydeligere regler for rundbold. Der blev spurgt til, om personalet skal med til 
dette, da det så skal indlægges i deres opgaveoversigter. 

Søren KC vil forsøge at finde en pulje til medarbejderne, så de evt. kan vælge at være med til 
et af bestyrelsens arrangementer. 

4. Udkast til værdisæt/ordensregler, bilag Søren KC 

Baggrund, debat og evt. vedtagelse 

Søren præsenterer værdier/ordensregler, som ønskes debatteret og vedtaget. 

Det er ønsket at det lægges ud på skolens hjemmeside mm.  Bestyrelsen er ikke 
beslutningsdygtig, og dermed kan det ikke besluttes af bestyrelsen i dag.  



5. Skitse til årsplan for bestyrelsen, bilag Søren KC 

Arbejde i bilag – aftale om videre indsats 

Formand Søren Lykkehøj uddeler opgaven til skoleleder Søren K at få lavet et opslag, hvor der 
søges efter flere medlemmer til skolebestyrelsen. 
Søren K undersøger, om alle bestyrelsesmødereferaterne kunne lægges i en mappe på Aula. 

Selve arbejdet med årsplanen udskydes til kommende bestyrelsesmøde. 

6. ”Børnehus”, kort status fra byggemøde 18.09.2023 Søren KC 

Søren K og pedel Johnny har været til møde vedr. byggeri. Det er på nuværende tidspunkt sat 
til at påbegyndes i foråret 2024. 

Søren orienterer. Legepladsen er sat til at være færdig til august 2024. 

7. Eventuelt: 
Der er invitation til Kvalitets-og udviklingsdialog- møde den 30.11.23 kl.15-18 på 
10.klassecentret. Bestyrelsesmødet den 29.11.23 flyttes til den 30.11.23 og er deltagelse i 
dette møde i stedet for et ordinært bestyrelsesmøde. 

De næste skolebestyrelsesmøder: 1/11, 30/11 ( 10.klassecentret), 31/01, 28/02, 20/03, 24/4, 
29/5  
 


